



**Defending
Our Heroes,
Protecting
Our Streets**



MICHAEL NOVAKHOV
STATE ASSEMBLYMAN NY-45



**ЗАЩИЩАЯ
НАШИХ ГЕРОЕВ,
ОХРАНЯЯ НАШИ
УЛИЦЫ.**

MICHAEL NOVAKHOV
STATE ASSEMBLYMAN NY-45



Protecting New York's Finest

I understand the important role our law enforcement takes on each day to keep our communities safe. To help preserve public safety and protect our brave men and women in uniform, here are policies that would help **Back The Blue:**

Thank you all for your dedication and service to our communities.



A.4155- Give judges the ability to use more discretion to set bail.



A.4206- Allow judges to consider the safety of any person or the community when determining pre-trial release for a criminal suspect.



A.632- Remove all gun crimes from the no-bail list of offenses



A.5228- Provide law enforcement the tools they need to combat gang violence



Защищая полицейских Нью-Йорка

Я осознаю ту важнейшую роль, которую играют наши правоохранительные органы, чтобы ежедневно обеспечивать безопасность. Чтобы защитить наших смелых мужчин и женщин в форме, я предлагаю и поддерживаю следующие законодательные проекты:

Спасибо вам всем за преданность делу и за службу обществу



A.4155 – Дать судьям больше свободы в решениях при установлении залога.



A.4206 – Разрешить судьям учитывать уровень безопасности для любого человека или для целой общины при выносе решения о мере пресечения для подозреваемого.



A.632 – Удалить из списка преступлений, по которым возможно освобождение без залога, все преступления с применением оружия.



A.5228 – Обеспечить правоохранительные органы всеми необходимыми инструментами для борьбы с бандами и бандитизмом.